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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Gospodarki (nr 151)

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 254)
23 kwietnia 2015 r.
Komisje Gospodarki oraz Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradujące pod przewod-
nictwem posła Krzysztofa Jurgiela (PiS), przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi, planowały zrealizować następujący porządek dzienny: 

– pierwsze czytanie poselskiego projektu uchwały w sprawie podjęcia przez 
Radę Ministrów działań mających na celu doprowadzenie do opłacalności pro-
dukcji rolnej w Polsce, w tym rynku mleka, wieprzowiny, owoców i tytoniu oraz 
poprawy poziomu i jakości życia mieszkańców wsi (druk nr 3163) – kontynu-
acja. 

W posiedzeniu udział wzięli: Tadeusz Nalewajk podsekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Roz-
woju Wsi wraz ze współpracownikami, Ewa Całczyńska doradca techniczny w NIK, Kazimierz Zwo-
licki prezes Okręgowego Związku Plantatorów Tytoniu w Grudziądzu, Maria Bubiłek przedstawiciel 
Federacji Branżowych Związków producentów Rolnych, Daniel Piotrowski pełnomocnik Zarządu 
Krajowego Zrzeszenia Producentów Rzepaku i Roślin Białkowych oraz Edward Komornik wiceprezes 
Krajowego Związku Plantatorów Tytoniu. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz, Katarzyna Gadecka, 
Agnieszka Jasińska, Andrzej Kniaziowski – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; 
Konrad Nietrzebka – legislator z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Dzień dobry państwu. Wznawiam posiedzenie połączonych Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi oraz Komisji Gospodarki.
Kontynuujemy pierwsze czytanie projektu uchwały w sprawie podjęcia przez Radę 

Ministrów działań mających na celu doprowadzenie do opłacalności produkcji  rolnej 
w Polsce, w tym rynku mleka, wieprzowiny, owoców i tytoniu oraz poprawy poziomu 
i jakości życia mieszkańców wsi (druk nr 3163).
Kto chciałby jeszcze w pierwszym czytaniu zabrać głos? Pan poseł Ajchler, tradycyjnie 

pierwszy, a potem pan poseł…

Poseł Artur Dunin (PO):
Jeśli można, to ja pierwszy.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Pan poseł Dunin chce pierwszy.

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Tradycyjnie…

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Panie pośle, pan przewodniczący pierwszy. Może nie zgłaszał się jako pierwszy, ale wice-
przewodniczący, to…
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Poseł Artur Dunin (PO):
Ja z wnioskiem formalnym, dlatego prosiłbym pana przewodniczącego o uwzględnienie 
tego. Z uwagi na to, że w tej chwili rozpoczyna się wystąpienia ministra spraw zagranicz-
nych pana Grzegorza Schetyny i myślę, że wiele osób będzie chciało wiedzieć, co dzieje 
się w sprawach zagranicznych. Wniosek formalny jest taki, panie przewodniczący. Bar-
dzo bym prosił o przełożenie rozpoczęcia posiedzenia,  lub ogłoszenie godzinnej prze-
rwy, żebyśmy mogli posłuchać o tych istotnych rzeczach, zwłaszcza w sytuacji, która 
ma miejsce za naszą wschodnią granicą. Prosiłbym o przerwę i przełożenie rozpoczęcia 
posiedzenia na godz. 12.00. Bardzo serdecznie dziękuję i liczę na to, że państwo podzielą 
mój pogląd, że warto posłuchać tego, co mówi pan minister spraw zagranicznych. Dzię-
kuję bardzo.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Pan poseł Ajchler.

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Panie przewodniczący, pewnie, że warto, tylko tyle, że jeśli mielibyśmy mieć posiedzenie 
Komisji o godz. 12.00, to mamy jedynie godzinę, bo o 13.00 mamy kolejne posiedzenie. 
W związku z powyższym, nie wiem, czy nie warto byłoby, bo nie wiem czy mamy czas, 
wyjść naprzeciw panu przewodniczącemu i zrobić przerwę do godz. 13.00. 
Jednocześnie, jeśli będziemy rozpatrywali poprawki, to rozpatrzymy…
Słucham? Przykro nam. Będą musieli państwo wytężyć swoje zdolności organizacyjne 

i wydłużyć posiedzenie Komisji, żebyśmy mieli ze dwie godziny na tę debatę, dlatego, że 

Poseł Zbigniew Babalski (PiS):
Panie przewodniczący, ponieważ temat jest ważny i nie powinniśmy ograniczać czasu, 
to proponuję na następnym posiedzeniu Sejmu. Jeśli nie ma sprzeciwu…

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
To znaczy, wie pan, im dłuższa będzie przerwa pomiędzy informacją rządu na temat 
sytuacji ekonomicznej rolnictwa, a tym, co wygłaszałem na posiedzeniu Sejmu, tym traf-
niejsza będzie ocena co stało się w rolnictwie od tamtego czasu. Poprawiło się, czy też 
nie? 
Ja nie mam tu żadnych przeciwskazań do tego, żeby to posiedzenie Komisji odbyło 

się przy okazji kolejnego posiedzenia Sejmu. Oczywiście trzeba wziąć pod uwagę to, 
że pracują tutaj dwie komisje: Komisja Rolnictwa i Komisja Gospodarki.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Jeśli nie ma sprzeciwu,  to proponuję,  żebyśmy  czasowo nie  ograniczali  tego  tematu 
i na następnym posiedzeniu Sejmu znaleźli dwie, trzy godziny, które poświęcimy temu 
tematowi, bo to jest bardzo ważny temat. Nie można tego tak odrzucać.
Tak więc ogłaszam…
Przepraszam, pan przewodniczący.

Poseł Artur Dunin (PO):
Bardzo  serdecznie  dziękuję  za zrozumienie  i całkowicie  podzielam  zdanie,  że jest 
to ważny temat i warto poświęcić mu więcej czasu, a nie w szybkim tempie to rozpatry-
wać.
Bardzo serdecznie dziękuję za zrozumienie.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Zamykam posiedzenie i przepraszam tych, którzy nie skorzystali dziś z tej wiedzy. Dzię-
kuję bardzo.


